
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 15. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 698
Hvilke initiativer har ministeren planlagt at tage, for at kompensere for mang-
len på betjente i flere politikredse, der har måttet afgive betjente til Køben-
havns Politi for at opretholde det forhøjede beredskab efter terrorangrebet i
København i februar, herunder om der er opgaver, som ministeren mener ikke
skal løses eller om ministeren mener, at der skal ansattes andre personale-
grupper til at erstatte de politifolk, der udfører kontorarbejde, så de kan kom-
me ud i marken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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